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Migranten  –  11 juli-subsidies

Een woordvoerder van het Intercultureel Centrum
voor Migranten (ICCM) verklaarde aan de pers dat het
kabinet Welzijn jaarlijks ongeveer vijftien miljoen
belegt in migrantenverenigingen. De totaalsom van de
toegekende subsidies zou echter in 1995 "slechts" acht
miljoen frank bedragen. Het kabinet beschikte dus over
een overschot en dit "overschot" zou gebruikt zijn om
de migranten aan te moedigen deel te nemen aan de 11
juli-vieringen.

Een tiental migrantenverenigingen zou met zo een acti-
viteit zijn begonnen en ontving een extra som geld.
Sommige migrantenorganisaties zouden, volgens
dezelfde woordvoerder, geweigerd hebben een derge-
lijk project in te dienen. Geld voor migrantenverenigin-
gen behoort alle migrantenverenigingen toe, meenden
zij.

Ik zou graag van de minister vernemen wat het uitein-
delijke succes is geweest van dit initiatief.

Is de minister niet van mening dat migranten beter hun
eigen nationale feesten kunnen vieren en zo de band
met hun landen van herkomst verstevigen, in plaats van
met Vlaams geld 11 juli-vieringen te organiseren ?

Antwoord

1. Algemeen

In de eerste plaats zou ik een aantal zaken die het
Vlaams parlementslid aanhaalt willen rechtzetten
en in een juiste context plaatsen.

Organisaties van migranten konden in 1993, 1994 en
1995 een subsidie krijgen op basis van het besluit
van de regering van 27 januari 1993 houdende de
voorwaarden tot erkenning en subsidiëring van
organisaties van migranten. Deze subsidiëring was
opgevat als een experimentele aanloopperiode met
het oog op de wijzigingen van de verschillende
decreten inzake het volksontwikkelingswerk. De
organisaties van migranten zijn vanaf 1996 opgeno-
men in het "Decreet houdende een subsidieregeling
voor verenigingen voor volksontwikkelingswerk".

De subsidiëring op basis van het regeringsbesluit
gebeurde in 1995, net als de vorige jaren op pro-
gramma 41.7 BA 3311 "Subsidies aan diensten en
instellingen werkende met culturele en etnische
minderheden, alsmede in het kader van de gezins-
hereniging".

Erkenning en subsidiëring gebeurt nadat er een
aanvraag wordt ingediend en nadat deze positief
wordt geëvalueerd. Men kan dus niet zomaar stellen
dat er jaarlijks 15 miljoen wordt belegd en bijgevolg
kan men niet stellen dat er een overschot is.

2. De administratie ontving in 1995 200 aanvraagdos-
siers voor erkenningen op basis van het regerings-
besluit van 27 januari 1993.

88 verenigingen ontvingen een experimentele toela-
ge van 100.000 frank.

53 kregen een starttoelage van 49.000 frank.

Het totale subsidiebedrag voor dit regeringsbesluit
was 11.397.000 frank.

3. Thuis in Vlaanderen

Op 11 juli wordt het feest van de Vlaamse Gemeen-
schap gevierd. Sinds 1994 werd de viering, zoals het
parlementslid wellicht weet, uitgebreid tot een elf-
daagse van 1 juli tot 11 juli. De 11 juli-viering zal
een elfdaagse blijven tot in 2002.

Migranten maken deel uit  van de Vlaamse
Gemeenschap. Zonder hen zou Vlaanderen er
anders uitzien. Migranten zijn "Nieuwe Vlamin-
gen". Onder het motto "Thuis in Vlaanderen" wilde
Vlaams minister Demeester in 1995 de migranten-
organisaties uitnodigen actief deel te nemen aan
deze elfdaagse activiteiten.

Om de organisaties van migranten te stimuleren en
om hen in staat te stellen kwalitatief hoogstaande
activiteiten te organiseren, werd er een subsidiere-
geling uitgewerkt.

Dat men daarvoor een aanvraag moet indienen, die
dan goedgekeurd moet worden, en dat het geld niet
zomaar verdeeld kan worden over alle verenigin-
gen, is niet meer dan normaal.

De administratie ontving 12 aanvragen. Aan 10 aan-
vragers werd een toelage verleend.

Van de tien gesubsidieerde projecten zijn er twee
uiteindelijk niet doorgegaan. De organisatoren van
deze projecten ontvingen dan ook geen toelage.

Bijgevolg gingen er 8 projecten wel door en werd er
716.760 frank uitgekeerd. De subsidiëring van deze
projecten gebeurde eveneens vanuit het begrotings-
progamma 41.7, basisallocatie 33.11. Dat het om
een "overschot" van de erkenningen op basis van
het regeringsbesluit zou gaan, is echter niet correct.

4. Nationale feesten

Het is inderdaad zo dat het migrantenbeleid dat de
Vlaamse regering wil voeren, migranten de moge-
lijkheid wil geven om uitdrukking te geven aan hun
eigen cultuur en identiteit. 

Het vieren van de nationale feestdagen van het land
van herkomst en van eigen cultuurfeesten maakt
daar zeker deel van uit. Maar, de migranten maken
deel uit van onze maatschappij en zullen daarvan
deel blijven uitmaken. Het lijkt mij dan ook zinvol
dat diegene die dit wensen uiting geven aan hun
gevoel van "Thuis in Vlaanderen" te zijn.


